
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 16. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 609

Vil ministeren redegøre udførligt for, hvorfor ministeren endnu en gang har udskudt ud-

skiftningen af signalsystemet på Svendborgbanen, jf. artiklen ”Nyt signalsystem til Svend-

borgbanen udskudt igen” fra Fyens Stiftstidende den 15. juli 2020? Og vil ministeren sik-

re, at udskiftningen af signalsystemet på Svendborgbanen bliver fremrykket igen til gen-

nemførsel i 2021 (eventuelt 2022), jf. artiklen ”Transportminister: Der kan blive flere pen-

ge til veje og baner på grund af corona” fra Avisen Danmark den 14. juli 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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